
 

 

 

PROTOKÓŁ NR XLVII/10 

z sesji Rady Powiatu Zgierskiego 

odbytej w dniu 28 maja 2010 r.  

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu 

 

 

Ustawowa liczba radnych 27 

Stan faktyczny radnych  27 

Radni obecni    23 
 

Porządek obrad sesji:  

1. Otwarcie XLVII sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Uwagi do porządku obrad XLVII sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XLVI sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Przyjęcie rocznego sprawozdania z działalności Komendanta Powiatowego Policji                  

w Zgierzu i informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego. 

6. Przyjęcie informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Zgierzu          

o stanie bezpieczeństwa i ochrony przeciwpożarowej oraz zagrożeniach pożarowych 

Powiatu Zgierskiego.  

7. Przyjęcie stanowiska Rady Powiatu Zgierskiego w sprawie przywrócenia laboratorium             

w Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Zgierzu. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Andrzeja Porczyńskiego na 

Starostę Zgierskiego; 

9. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

10. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12. Oświadczenia i wnioski radnych. 

13. Zapytania i oświadczenia osób nie będących radnymi. 

14. Zamknięcie obrad XLVII sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Powiatu Zgierskiego Józef Dziemdziela otworzył XLVII sesję Rady 

Powiatu Zgierskiego o godz. 10
05

.  

Stwierdził prawomocność obrad na podstawie listy obecności. Lista obecności radnych 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Powitał radnych, Zarząd Powiatu Zgierskiego, pracowników Starostwa Powiatowego  

w Zgierzu oraz gości, w szczególności: Zastępcę Komendanta Powiatowego Policji Iwonę 

Lewandowską, Komendanta Powiatowego PSP Krzysztofa Zielińskiego.  

Lista gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady przekazał prowadzenie obrad Wiceprzewodniczącemu Rady Pawłowi 

Wawrzyńczakowi. 

 

Ad. 2 

Wiceprzewodniczący Rady oświadczył, iż realizując zapis art. 15 ust. 9 ustawy z dnia                    

5 czerwca 1998r. o samorządzie powiatowym, na wniosek Zarządu Powiatu Zgierskiego,  

wprowadza do porządku obrad XLVII sesji w pkt 8 projekty uchwał w sprawach:  



 

 

 

1) zasad i trybu udzielania ulg w spłacaniu należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny; 

2) trybu prac nad projektem uchwały budżetowej oraz procedury uchwalania budżetu 

Powiatu Zgierskiego; 

3) zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 4 stycznia 2010r.               

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2010. 

Wniosek Zarządu Powiatu Zgierskiego z dnia 20 maja 2010 r. stanowi załącznik nr 4                         

do protokołu. 

 

Starosta Zgierski Jacek Socha w imieniu Zarządu Powiatu wnioskował o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie  zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 4 stycznia 2010 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na 

rok 2010 – druk „B”. Poprosił, aby projekt uchwały w tej samej sprawie zgłoszony do 

porządku obrad na 7 dni przed sesją oznaczyć jako druk „A”. 

Konieczność podjęcia przedmiotowej uchwały wynika z dwóch istotnych rzeczy, mianowicie:  

 w wyniku powodzi zaszła konieczność remontu przepustu  na drodze powiatowej                      

w miejscowości Mąkolice – na ten cel zostają przesunięte środki, które pozostały                      

z inwestycji drogowych,  

 zapewnienie pracownikom niepedagogicznym podwyżki wynagrodzeń o 7% - Zarząd 

planuje wprowadzić podwyżkę już od wakacji.  

Zatem, żeby można było to skonsumować należy w dniu dzisiejszym podjąć tę uchwałę.  

 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Zarządu Powiatu                               

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie  zmiany uchwały                      

nr XLI/388/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 4 stycznia 2010 r. w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2010 – druk „B”. 

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada wniosek przyjęła. 

 

Wiceprzewodniczący Rady zgłosił do porządku obrad projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi Pana Leszka Murata na Starostę Zgierskiego.  

 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie  rozpatrzenia skargi Pana Leszka Murata na Starostę 

Zgierskiego. 

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada wprowadziła do porządku obrad przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XLVII sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Uwagi do porządku obrad XLVII sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XLVI sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Przyjęcie rocznego sprawozdania z działalności Komendanta Powiatowego Policji                

w Zgierzu i informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego. 



 

 

 

6. Przyjęcie informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Zgierzu            

o stanie bezpieczeństwa i ochrony przeciwpożarowej oraz zagrożeniach pożarowych 

Powiatu Zgierskiego.  

7. Przyjęcie stanowiska Rady Powiatu Zgierskiego w sprawie przywrócenia laboratorium             

w Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Zgierzu. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) rozpatrzenia skargi Pana Andrzeja Porczyńskiego na Starostę Zgierskiego; 

b) rozpatrzenia skargi Pana Leszka Murata na Starostę Zgierskiego; 

c)  zasad i trybu udzielania ulg w spłacaniu należności pieniężnych mających 

charakter cywilnoprawny; 

d) trybu prac nad projektem uchwały budżetowej oraz procedury uchwalania 

budżetu Powiatu Zgierskiego; 

e) zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 4 stycznia 

2010r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2010                          

– druk „A”; 

f) zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia  4 stycznia 2010r. 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2010 – druk „B”. 

9. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

10. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12. Oświadczenia i wnioski radnych. 

13. Zapytania i oświadczenia osób nie będących radnymi. 

14. Zamknięcie obrad XLVII sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 
 

Radni otrzymali ustalony porządek obrad. 

 

Ad. 3 

Uwag do protokołu z XLVI sesji nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XLVI sesji. 

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada protokół przyjęła.  
 

Ad. 4 

Radny Wojciech Budziarski w imieniu Posła na Sejm Artura Dunina odczytał interpelację 

dotyczącą zorganizowania w dniu 10 maja br. w Zespole Szkół Nr 1 im. Jakuba Stefana 

Cezaka w Zgierzu spotkania młodzieży z parlamentarzystami Prawa i Sprawiedliwości.  

Interpelacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Radny Wiesław Gajos złożył interpelację dotyczącą realizacji zadania „Przebudowa Placu 

Jana Pawła II wraz z przebudową układu komunikacyjnego w Ozorkowie”. 

Interpelacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Radny Józef Dziemdziela, w imieniu Klubów Radnych: Bezpieczny Powiat i Polskie 

Stronnictwo Ludowe, złożył interpelację  dotyczącą zorganizowania w dniu 10 maja br.            

w Zespole Szkół Nr 1 im. Jakuba Stefana Cezaka w Zgierzu spotkania młodzieży                              

z 3 posłami Prawa i Sprawiedliwości.  

Interpelacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 



 

 

 

Opinie Komisji Rady Powiatu Zgierskiego do materiałów zgłoszonych na XLVII sesję 

stanowią załącznik nr  8 do protokołu. 

 

Ad. 5 

Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Policji w Zgierzu stanowi załącznik nr 9 

do protokołu.  

 

Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Zgierzu Iwona Lewandowska przedstawiła 

przedmiotowe sprawozdanie. Złożyła podziękowania wszystkim samorządom z terenu 

Powiatu Zgierskiego za pomoc, dzięki której mogli wyremontować znaczną część obiektów 

co ma wpływ na poprawę warunków pracy policjantów. Środki przeznaczane są także na 

informatyzację, bez wsparcia finansowego komputerów w jednostkach byłyby śladowe ilości.    

 

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do sprawozdania.  

 

Radny Tadeusz Iwaniuk nawiązał do informacji, że na 174 badanych wykryto 4 osoby jadące 

pod wpływem środków odurzających innych niż  alkohol. W związku z tym poprosił, żeby 

zaostrzyć te kontrole, bo skoro z roku na rok rośnie narkomania to na pewno ta proporcja 

kierowców pod wpływem narkotyków też będzie wzrastała. 

Następnie podkreślił, iż otrzymał informację, że na skrzyżowaniu ulic Gałczyńskiego                     

i Aleksandrowskiej w Zgierzu w ubiegłym roku  nie było żadnej kolizji. Radny zna kilka 

przypadków kolizji na tym skrzyżowaniu. Nawet dzisiaj rozmawiał z pracownikami, którzy 

potwierdzili wystąpienie tam kolizji. Uważa, że to skrzyżowanie jest wyjątkowo narażone na 

kolizje, zatem należy zwrócić na nie szczególną uwagę. 

Radny oznajmił, że spotkał się „z dziwnym podejściem do sytuacji, kiedy  patrol policji 

stojący przy naszej Platformie Obywatelskiej z lornetką bardzo intensywnie szukał 

kierowców bez pasów, a w tym samym czasie na ul. Gałczyńskiego i Parzęczewskiej trwają 

roboty drogowe; jest niemożliwy korek, ścisk ludzie wciskają się, jest tam bardzo ciężko 

przejechać przy przerywanych światłach. Nawet zwróciłem tym panom uwagę. Powiedzieli, 

że byli tam 5 minut i wystarczy. Może by trzeba zwrócić uwagę jakie są priorytety policji,               

co jest ważniejsze czy ochrona kierujących przed kolizją na zakorkowanym skrzyżowaniu, 

czy szukanie kierowców z niezapiętymi pasami przez lornetkę - no to trochę śmiesznie 

wyglądało.” 

Ponadto radny zwrócił uwagę, że nagminną sprawą są kontrole między Strykowem                      

a Brzezinami. Na obydwu drogach ze względu na zły ich stan została ograniczona prędkość 

do 40 km/h. W jednym miejscu nagminnie stoją patrole. To jest chyba już trochę 

niewskazane. Albo te patrole powinny zmieniać miejsce, albo może przenieść się na inne 

drogi, które są bardziej niebezpieczne. Jeżeli wśród kierowców jest informacja, że tam na 

pewno spotkają radiowóz to chyba to się mija z celem.     

 

Komendant odnosząc się do podnoszonych kwestii zaznaczyła, że bardzo chętnie by badali 

znacznie większą ilość kierowców na zawartość narkotyków we krwi, ale taki test jest 

zdecydowanie droższym testem od dmuchania w przysłowiowy balonik. Poza tym niestety          

w tej chwili nie posiadają właściwie w ogóle narkotesterów. W niedługim czasie powinni je 

otrzymać, ponieważ  Komenda Wojewódzka ogłosiła przetarg. Jak już będą w posiadaniu 

narkotesterów te badania wrócą.   

Jeśli chodzi o skrzyżowanie ulic: Gałczyńskiego i Aleksandrowskiej to raczej nie ma 

możliwości o pomyłce w statystyce, dlatego że jest ona budowana w oparciu o codzienny 

biuletyn. Na pewno odnotowywana jest każda kolizja, gdzie podejmowana była interwencja 

policji. Zgodziła się, że to jest skrzyżowanie trudne, szczególnie przy nasilającym się ruchu 

ul. Aleksandrowską, ale nie jest to miejsce specjalnie nasilonych zdarzeń drogowych.  

Co do kwestii dyslokacji ruchu drogowego to rozumie, że korki denerwują wszystkich,                

ale uważa, że wystawienie policjantów niewiele zmieni. Policjant  ma określone zadania                   



 

 

 

i kierowanie bez zapiętych pasów w jej ocenie jest wykroczeniem nie mniej istotnym niż 

kwestia spowodowania stłuczki w korku, bo skutki jego będą zdecydowanie większe niż to, 

że jeden kierujący wjedzie w samochód poprzedzający. Takich miejsc zakorkowanych na 

terenie powiatu jest bardzo dużo. Jest to problem ogólnokrajowy. Prawda jest taka, że policji 

nie do końca stać na to, żeby kierować ręcznie ruchem w tych wszystkich miejscach.                               

Są podejmowane takie próby kierowania ruchem szczególnie na „jedynce”, ale okazuje się,          

że to nie do końca rozwiązuje sytuację, to nie usprawnia specjalnie ruchu.  

Jeżeli chodzi o patrole policji na drodze między Brzezinami a Strykowem to w tej kwestii 

często ulegają sugestiom samorządów lokalnych, które wskazują miejsca, w którym widzą 

potrzebę ustawienia policji. Z tego co wie to akurat na tej drodze są ograniczenia w tonażu. 

To też chodzi o to, aby jak najmniej samochodów ciężarowych rozjeżdżało drogi, które nie 

mają przystosowanego tonażu.   

 

Radny Tadeusz Iwaniuk odnośnie skrzyżowania ulicy Gałczyńskiego z ulicą Aleksandrowską 

powiedział „to chyba nie tak. Prace miały być wykonywane, ale w tym dniu nie wiem z jakich 

powodów wykonawca nie wszedł, zostały wyłączone sygnalizacje świetlne (chociaż były 

całkowicie niepotrzebnie wyłączone, bo przez cały dzień wykonawca nie wszedł na robotę), 

na skrzyżowaniu był potężny korek. To jest skrzyżowanie dosyć szerokie z kilkoma pasami 

ruchu, gdzie nawet podczas świateł ciężko się skręca i w tym momencie stwierdzenie,                 

że równie ważne było ustawienie radiowozu rozumiem, że był tylko jeden na mieście 

radiowóz i w tym momencie trzeba było gdzieś go wybrać albo pasy, albo tam. Postawienie 

funkcjonariuszy jest wręcz obowiązkiem państwa, a nie tym, że jakoś kierowcy dadzą sobie 

radę, bo to jest wielkie narażenie kierowcy i wielki korek opóźniający. Jeżeli w takim miejscu 

mimo złej organizacji pracy, bo skoro było przygotowanie to powinny roboty się zacząć, 

roboty nie ruszyły, skrzyżowanie wyłączone niepotrzebnie, funkcjonariusza nie ma, natomiast 

500 metrów dalej stoją i delikatnie mówiąc obijają się.” 

 

Komendant nie zgodziła się z punktem widzenia przedmówcy. W sezonie wiosenno-letnim 

przyjmując stanowisko radnego „będziemy mieli jedno pytanie czy policjantów ruchu 

drogowego, których w skali powiatu jest 29 dajemy w miejsca, które są miejscami 

zakorkowanymi, czy oni są w innych miejscach, tam gdzie są zdarzenia z poważnymi 

skutkami. I mamy tylko i wyłącznie jedną odpowiedź na to. Natomiast badanie czy danego 

dnia oni wykonywali mniej poważne zadania, czy bardziej poważne zadania myślę, że nie jest 

to ocena sprawiedliwa i sądzę że należałoby wgłębić się nijako w to, jakie mieli zadania i co 

mieli robić. W związku z tym uważam, że tego rodzaju dywagacje, spekulacje chyba nie mają 

sensu.” 

 

Radny Arkadiusz Cichecki zwrócił uwagę, że któryś rok z kolei wskaźnik wykrywalności 

zdecydowanie odbiega na niekorzyść od pozostałych. „Czy zauważacie ten problem i czy coś 

zamierzacie z tym zrobić”.  

 

Komendant przyznała, że ten rok jest chyba drugim rokiem, w którym mają spadek dynamiki 

zdarzeń co oznacza, że ilość przestępstw w Aleksandrowie Łódzkim maleje. Jest to drugie 

miasto po Zgierzu co do zagrożenia w skali powiatu z racji sąsiedztwa z dużą aglomeracją. 

Bardzo widzą ten problem i starają się, żeby w Aleksandrowie nie było wakatów. W tej 

chwili Komisariat w Aleksandrowie jest pierwszym co do wielkości w powiecie. Przesunęli 

etaty z innych jednostek, komórek organizacyjnych dla wzmocnienia Aleksandrowa. Ostatnio 

już w tym roku powiększył się ten komisariat o kolejny etat. Nie ukrywa, że jest bardzo 

namolna wobec Komendanta Wojewódzkiego i naprawdę mają duże wsparcie sił OP, które 

przyczyniają się również do tego, żeby było więcej policji na ulicach Aleksandrowa. Jest to 

teren niezwykle  rozbudowujący się. W Aleksandrowie mają 36 policjantów. Olbrzymi ukłon            

w stronę samorządu i Burmistrza Aleksandrowa Łódzkiego, który sponsoruje służby 

ponadnormatywne, których w skali poprzedniego roku było ponad 180, w związku z czym 



 

 

 

tych policjantów było również więcej. Starają się wspomóc Komendanta w Aleksandrowie 

jak tylko się da, bo jest to teren trudny. 

 

Radny Adam Bączyk zapytał, jak wygląda współpraca policji ze strażą miejską w kwestii 

nadzoru ruchu drogowego. Policja i straż miejska to instytucje o różnej strukturze 

organizacyjnej, różnej podległości. 

 

Komendant odpowiedziała, że na terenie powiatu funkcjonują dwie straże miejskie:                            

w Ozorkowie i w Zgierzu. Jest zbudowana wieloletnią współpracą ze Strażą Miejską                    

w Zgierzu i jest to przykład w skali województwa łódzkiego zupełnie jednostkowy. Poziom 

współpracy jest bardzo wysoki, nie ma dnia, żeby nie mieli wspólnych patroli. Jest to 

dodatkowy radiowóz bądź dwa w skali doby na miasto Zgierz. Również w Ozorkowie ta 

współpraca jest. 

W zakresie ruchu drogowego współpraca ze strażą miejską głównie wygląda w ten sposób,    

że wystawiają wspólny mieszany patrol w radiowozie ruchu drogowego w miejsca, które nie 

są miejscami bardzo zagrożonymi, a cieszą się jakąś złą sławą wśród mieszkańców, np. na 

osiedlu 650 lecia, aby ukrócić negatywne zachowania.  

Komenda Powiatowa Policji dysponuje jednym fotoradarem najczęściej obsługiwanym ze 

statywu z masztów, które są na stałe wbudowane i jednym samochodem z wideo 

rejestratorem, który służy tylko i wyłącznie dla policjantów. Tutaj nie ma miejsca wspólnej 

służby ze strażą miejską.  Straż miejska posiada własny fotoradar i to oni decydują o nim. 

Posiłkują  się  wskazanymi przez policję miejscami, na których dochodzi do największych 

zagrożeń. Komendant nadmieniała, iż w przypadku wspólnej służby starają się, żeby mandaty 

wystawiane były przez strażników miejskich z prostej przyczyny- pieniądze idą do kasy 

miasta. Mandat wystawiony przez policjanta idzie do budżetu centralnego.    

 

Radny Tadeusz Iwaniuk przypomniał, Iż Komendant Powiatowy Policji w poprzednich latach 

narzekał, że posiada wakaty dla funkcjonariuszy i niestety nie ma za bardzo chętnych do 

pracy w policji w Zgierzu. Natomiast radny ostatnio słyszał, że nie ma przyjęć do Zgierza, 

czy to jest prawdą, czy tylko plotką.  

Ponadto radnego zawsze zastanawiała taka sprawa czy radiowóz jadący z fotoradarem ulicą           

o ograniczeniu do 40 km/h goniący przestępcę jedzie 80 km/h. Czy nie jest takim samym 

piratem drogowym łamiącym takie same przepisy drogowe i tak samo naraża okolicznych 

uczestników drogi. Jak to wygląda prawnie.  

 

Komendant wyjaśniła, że orzeczenie Sądu Najwyższego jasno określiło, że jest to tzw. stan 

wyższej konieczności i ma na celu udaremnienie popełnienia przestępstwa bądź wykroczenia. 

W związku z tym jeżeli policjant wykaże i ma taki obiekt zarejestrowany na wideo kamerze 

to jest to po przeprowadzeniu postępowania wyjaśniającego sytuacja jasna – nie popełnił 

wykroczenia.  

Natomiast jeśli chodzi o wakaty to w Powiecie Zgierskim sytuacja od lat jest sytuacją złą.     

Na dzień dzisiejszy w Komendzie Powiatowej Policji w Zgierzu jest 18 wakatów, 12 osób 

przebywa na długotrwałym przeszkoleniu podstawowym, co oznacza, że w służbie ich nie ma 

również, także dochodzą do 10% absencji w służbie. Nie jest prawdą, że nie ma przyjęć do 

Zgierza. Nie ma przyjęć w ogóle do policji z racji oszczędności. W skali pierwszego kwartału 

w garnizonie łódzkim przyjęto do policji na chyba ok. 700 wakatów 13 osób, w tym 1 trafiła 

do Zgierza. Komendant Główny Policji mówi jasno muszę w skali kraju utrzymać co 

najmniej 4% wakatów po to, żeby pokryć rzeczówkę w policji. Przenosząc to na komendy 

wojewódzkie i niżej na powiatowe to ta ilość wakatów wzrasta. Czyli, żeby mieli pieniądze 

na utrzymanie muszą utrzymywać określoną ilość wakatów.  

  

 

 



 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła. 

 

Ad. 6 

Informacja o stanie bezpieczeństwa i ochrony przeciwpożarowej oraz zagrożeniach 

pożarowych Powiatu Zgierskiego  stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Zgierzu Krzysztof Zieliński  

przedstawił informację.  

 

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do informacji.  

 

Radny Adam Bączyk zapytał, na jakim etapie jest organizacja powołania Centrum 

Powiadamiania Ratunkowego, czy to zmierza do zakończenia przygotowań. 

Następnie radny był zainteresowany czy straż pożarna z terenu Powiatu Zgierskiego 

uczestniczyła w akcji powodziowej na terenie Polski, czy posiada w ogóle taki sprzęt 

specjalistyczny, czyli pompy wysokiej wydajności do wypompowywania wody. 

 

Komendant oznajmił, że wszystkie przepisy prawne stanowią, że to Centrum Powiadamiania 

Ratunkowego w Zgierzu powstanie. Pierwszy krok został poczyniony, czyli zostały 

przekazane środki w formie  dotacji z Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego. Miało to 

miejsce na początku listopada ubiegłego roku. Czas ich wydatkowania był krótki. Obecnie 

czekają na dalsze zasilenie finansowe. Poczynione zostały pewne rozpoznania i jeżeli tylko 

środki wpłyną to podejmą działania.  

Oczywiście siły i środki Komendy Powiatowej PSP uczestniczą w akcji powodziowej                  

w okolicach Płocka, Torunia. Siły te w zależności od potrzeb przesuwane są od Płocka w dół, 

czyli bliżej Pomorza w zależności od przepływu fali. W tej chwili 10 funkcjonariuszy zmaga 

się z powodzią pomagając innym województwom, powiatom i gminom. Sprzęt, który 

posiadają  został użyty. Nie są w posiadaniu pomp wysokiej wydajności, ponieważ jest to 

sprzęt drogi, a biorąc pod uwagę ukształtowanie i warunki Powiatu Zgierskiego bardzo 

rzadko byłby używany.       

 

Radny Tadeusz Iwaniuk poprosił o informację czy coś się zmieniło jeżeli chodzi o nr 112.  

 

Komendant odpowiedział, że nic się nie zmieniło. W dalszym ciągu nr alarmowy 112 

wykręcony z aparatu stacjonarnego wpływa do straży pożarnej, a z telefonów mobilnych              

do policji.  Wiążę się to z wybudowaniem sieci, czyli tych CPRów, które w zupełności do 

tego typu powiadamiania będą przeznaczone. Ma nadzieję, że kiedyś w końcu ta sprawa 

zostanie rozwiązana.  

 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie informację. 

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada informację przyjęła. 

 

Radna Maria Sobczak w imieniu Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej poprosiła                     

o przerwę.  

 

 



 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach o godz. 11
05

. 

Wiceprzewodniczący Rady wznowił obrady o godz. 11
40

. 

 

Ad. 7 

Projekt stanowiska w sprawie przywrócenia laboratorium w Powiatowej Stacji Sanitarno-

Epidemiologicznej w Zgierzu stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Członek Zarządu Powiatu Bogdan Jarota przedstawił projekt stanowiska.  

 

Główna Księgowa Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Zgierzu Danuta Bando 

przypomniała, że decyzja o likwidacji laboratorium została podjęta w 2003 r. W 2004 r. 

fizycznie laboratorium zostało zlikwidowane. Na terenie województwa łódzkiego zostało 

wyznaczonych 6 laboratoriów referencyjnych, do których mogą być wożone próbki do 

badania. Także w tej chwili badania są wożone do Wojewódzkiej bądź Powiatowej Stacji 

Sanitarno-Epidemiologicznej w Łodzi, do Piotrkowa Trybunalskiego oraz do Skierniewic. 

Przeliczyli koszty, jakie musieliby ponosić gdyby płacili za badania. W ubiegłym roku 

wynosiło to ponad 400 tysięcy złotych. Nie potrafi odpowiedzieć na pytanie, jak długo będzie 

taka sytuacja, że te badania będą mieli robione za darmo. Od ubiegłego roku przy ustawie              

o inspekcji sanitarnej są czynione jakieś ruchy. W grudniu dowiedzieli się, że zostają 

wyłączeni z Ministerstwa Zdrowia i przechodzą pod Powiat Zgierski. Mają dualizm nadzoru, 

ponieważ pracodawcą dla Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego jest Starosta 

Zgierski, natomiast środki finansowe otrzymują od Wojewody Łódzkiego. PSSE w Zgierzu 

jest stacją nadzorową, liczy 36 osób. 

 

Skarbnik Powiatu Jarosław Sosnowski zapytał jakimi środkami dysponują.  

 

Główna Księgowa podała, że jest to 1.800.000 zł, z tego na wynagrodzenia i ZUS jest 

1.400.000 zł i nie są to wysokie wynagrodzenia, bo średnia wynosi 2.200 zł. 

 

Radny Arkadiusz Cichecki zadał pytanie czy przywrócenie laboratorium przyspieszyłoby 

chociażby badanie wody. 

 

Główna Księgowa poinformowała, że obejmują nadzorem 44 wodociągi. W tej chwili 

problemem jest powtórzenie badania jakiejś próbki, niestety nie mogą tego zrobić.                        

W momencie, kiedy mają laboratorium na własnym terenie zawsze mogą tego dokonać - nie 

ma tego łańcucha dostawczego. Wówczas i wynik jest szybciej i w razie jakiś przekroczeń 

jest szybsze działanie. Na pewno o jeden dzień droga ich działania by się skróciła.  

 

Radny Adam Bączyk wyraził zainteresowanie co stało się ze sprzętem, który posiadała Stacja 

w Zgierzu, gdzie on jest. 

 

Główna Księgowa wyjaśniła, że w momencie podjęcia decyzji o likwidacji laboratorium,           

nie tylko w Zgierzu, ale i innych stacjach powiatowych, dyrektor Wojewódzkiej Stacji wydał 

zarządzenie, które nakazywało przekazanie sprzętu do tych stacji, gdzie laboratoria miały 

pozostać. Sprzęt został przekazany z wszystkimi prawidłami księgowości.  

Jednocześnie nadmieniła, że sprzęt, który posiadali był z 1998 r., czyli na dzień dzisiejszy ten 

sprzęt jest stary i nie przystaje do tych odczynników i do tej metodyki.       

 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt stanowiska. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 



 

 

 

W wyniku głosowania Rada stanowisko przyjęła. Stanowisko Rady Powiatu Zgierskiego                

z dnia 28 maja 2010 r. w sprawie przywrócenia laboratorium w Powiatowej Stacji Sanitarno-

Epidemiologicznej w Zgierzu stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 8a) 

Projekt uchwały w sprawie  rozpatrzenia skargi Pana Andrzeja Porczyńskiego na Starostę 

Zgierskiego stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady oznajmił, że Komisja Statutowo-Prawna złożyła wniosek                     

o przedłużenie terminu dla rozpatrzenia przedmiotowej skargi w celu dokładnego 

przeanalizowania sprawy. W związku z tym Wiceprzewodniczący realizując wniosek Komisji 

przygotował stosowny projekt uchwały. 

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia terminu  rozpatrzenia skargi Pana Andrzeja 

Porczyńskiego na Starostę Zgierskiego stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu    1 radny. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVII/416/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 28 maja 2010r. w sprawie  przedłużenia terminu  rozpatrzenia skargi Pana 

Andrzeja Porczyńskiego na Starostę Zgierskiego stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad. 8b) 

Projekt uchwały w sprawie  rozpatrzenia skargi Pana Leszka Murata na Starostę Zgierskiego 

stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Statutowo-Prawnej Marcin Karpiński oznajmił, iż Komisja  

analizując przedmiotową skargę doszła do następujących wniosków: 

 decyzje Starosty dotyczące zarządzania drogami gminnymi i powiatowymi są to typowo 

techniczne sprawy. Nie są to decyzje, które mają charakter aktów powszechnie 

obowiązujących. Nie spełniają tych kryteriów. Poza tym akt prawa miejscowego może 

tylko przyjmować w powiecie rada powiatu. Starosta nie jest tym organem, który zarządza 

czy przyjmuje akty prawa miejscowego;  

 drugi zarzut dotyczący, że Starosta nie wykonuje swoich czynności osobiście tylko 

poprzez pracowników jest to zarzut absurdalny.  

Wobec powyższego Komisja wnioskuje o uznanie tej skargi za niezasadną.  

 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały uwzględniający w § 1 

wniosek Komisji Statutowo-Prawnej, czyli uznający skargę za niezasadną. 

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    2 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVII/417/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 28 maja 2010r. w sprawie  rozpatrzenia skargi Pana Leszka Murata na 

Starostę Zgierskiego stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

 

 

 

 



 

 

 

Ad. 8c) 

Projekt uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania ulg w spłacaniu należności pieniężnych 

mających charakter cywilnoprawny  stanowi załącznik  nr 18 do protokołu. 

 

Skarbnik w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  

 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVII/418/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 28 maja 2010r. w sprawie  zasad i trybu udzielania ulg w spłacaniu 

należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny stanowi załącznik nr 19                      

do protokołu. 

 

Ad. 8d) 

Projekt uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej oraz procedury 

uchwalania budżetu Powiatu Zgierskiego stanowi załącznik  nr 20 do protokołu. 

 

Skarbnik w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały. Zgłosił autopoprawki, 

aby: 

1) w § 5 pkt 2 lit. a tiret piąte otrzymało brzmienie:  

„- wydatki na programy finansowane z udziałem środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 

pkt 2 i 3 ustawy, o której mowa w § 1,”; 

2) w § 5 pkt 2 lit. b tiret pierwsze otrzymało brzmienie:  

„- inwestycje i zakupy inwestycyjne na programy finansowane z udziałem środków,                 

o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 2 i 3 ustawy, o której mowa w § 1,”. 

 

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  

 

Radna Zofia Ogórek nawiązała do zapisu § 2 pkt 1 projektu uchwały. Chciałaby, aby tryb był 

czytelny dla radnych przy pracach nad projektem. W środę radna pozyskała informację,                 

„że planowane wykonanie jest na 30 września składane przez jednostki, a dla mnie planowane 

wykonanie przez jednostki to powinno być za cały rok budżetowy, bo na kolejny rok 

budżetowy planujemy znów budżet, który później po przyjęciu przez Radę Powiatu jest 

kierowany do każdej z jednostek i ten plan, który  przyjęty jest na cały rok, to nie jest przyjęty 

plan na trzy kwartały. Jest z propozycją rozłożenia w poszczególne działy rozdziały                         

i paragrafy na cały rok budżetowy. Ja cały czas rozumiem, że planowane wykonanie za rok 

przypuśćmy 2010 to będzie planowanym wykonaniem za cały rok budżetowy, natomiast nie 

będzie to wykonaniem na stan 30 września, bo myślę, że dla jednostek budżetowych żadną 

trudnością jest przewidzieć planowane wykonanie całoroczne.  I w tym momencie dla mnie 

uchwalenie budżetu przez Radę jest adekwatne do tego, co dajemy do dyspozycji po 

uchwaleniu  tego budżetu do jednostek, no po prostu podział środków na cały rok budżetowy.  

Ja wczoraj jeszcze próbowałam studiować ustawę o finansach publicznych, nigdzie nie 

znalazłam żadnych terminów, bo to jest w gestii właśnie procedury uchwalania budżetu. 

Wobec tego proszę mnie jeszcze utwierdzić w tym co powiedziałam czy takie dyspozycje do 

kierowników jednostek przez pana Skarbnika idą, że ma to się wykonanie na 30 września, czy 

to ma się planowane wykonanie na dzień do końca grudnia, na cały rok. Tutaj nigdzie nie 

znajduję odniesienia, że właśnie to ma być na 30 września jako wykonanie, do 30 września 

jest złożenie materiałów. ”  



 

 

 

 

Skarbnik wyjaśnił, że „te załączniki do projektu uchwały stanowią wnioski, na podstawie 

których kierownicy jednostek i naczelnicy merytorycznych wydziałów będą składać materiały 

planistyczne. To co mówiłem o tym 30 września, to mówiłem to w tym duchu, że to nie jest 

wykonanie na 30 września tylko to jest siłą rzeczy plan, jaki dane jednostki posiadają na dzień 

30 września, bo trudno, żeby planowały do wydania więcej, aniżeli mają planu na                       

30 września. I to przy konstrukcji uchwały budżetowej na rok następny to przewidywane 

wykonanie będzie według planu jakie jednostki mają na dzień 30 września, a nie wykonanie 

na dzień 30 września. 

 

Zdaniem radnej Zofii Ogórek „wykonanie to jest wykonanie. To nie jest plan, to jest 

wykonanie, a plan przewidywany to przewidują jeszcze co mają na ten ostatni kwartał do 

zrealizowania. Ja cały czas nie umiem się z tym zgodzić, że my uchwalamy budżet na rok 

kalendarzowy, a w tym momencie planowane wykonanie to tylko wykonanie za trzy 

kwartały.” 

 

Wicestarosta Zgierski Marcin Karpiński nie zgodził się z radną Ogórek. To co radna oczekuje 

to faktycznie jest. Patrząc na załącznik nr 1 Projekt dochodów budżetowych i załącznik nr 2 

Projekt wydatków budżetowych na rok przyjmijmy 2011 to w jednej z rubryk będzie 

przewidywane wykonanie za rok 2010. Trudno, żeby 30 września przewidzieć ile 31 grudnia 

było wydane, szczególnie, że  ustawodawca obliguje, żeby do 30 grudnia przyjąć budżet na 

następny rok budżetowy i kalendarzowy. Tak, więc przewidywane wykonanie musi być 

podane za cały rok, ale określane do 30 września, bo przecież 31 grudnia nie będzie 

konstruowany projekt budżetu.  

 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały z autopoprawkami. 

Za przyjęciem głosowało  18 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    3 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVII/419/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 28 maja 2010r. w sprawie  trybu prac nad projektem uchwały budżetowej 

oraz procedury uchwalania budżetu Powiatu Zgierskiego stanowi załącznik nr 21                         

do protokołu. 

 

Ad. 8e) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 

4 stycznia 2010 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2010                             

– druk „A” stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Skarbnik, w imieniu Zarządu, przedstawił projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  

 

Radny Tadeusz Iwaniuk nawiązał do zwiększenia w planie wydatków o kwotę 17.100 zł,                    

z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „Przyjaźń z całym światem rozpoczyna się od 

przyjaźni z najbliższym otoczeniem” dla Młodzieżowego Domu Kultury w Ozorkowie. 

Poprosił o więcej informacji w tej kwestii.  

 

Skarbnik poinformował, że dyrektor tej placówki, czyli MDKu w Ozorkowie co roku 

realizuje program, na który sama składa wnioski, które są pozytywnie oceniane                                  

i przyznawane środki przez Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Łodzi.   

 



 

 

 

Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Jacek Brzeziński w uzupełnieniu 

podał, że od strony merytorycznej wniosek ocenił pozytywnie WFOŚiGW, który na realizację 

tego programu przydzielił pieniądze. W zasadzie zadaniem Rady Powiatu w tej chwili jest 

tylko kwestia techniczna, czyli wprowadzenia tej dotacji do budżetu. Z dotacji tej  trzeba 

będzie się rozliczyć przed WFOŚiGW. Negatywna decyzja Rady w tej sprawie spowoduje,                 

że program nie będzie realizowany i dotacja zostanie zwrócona. Chyba nie o to chodzi.  

Wydział jest w posiadaniu wniosku z rozpisaniem całego programu, ze wszystkimi 

szczegółami. Ogólnie rzecz biorąc są to działania skierowane na rzecz środowiska dzieci               

i młodzieży Powiatu Zgierskiego dotyczące edukacji proekologicznej szeroko rozumianej. 

Wniosek jest do wglądu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  19 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    3 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVII/420/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 28 maja 2010 r. w sprawie zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 04 stycznia 2010 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na 

rok 2010 stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
 

Ad. 8h) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 

4 stycznia 2010 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2010                             

– druk „B” stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Skarbnik, w imieniu Zarządu, przedstawił projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do projektu uchwały. 

 

Radny Tadeusz Iwaniuk podniósł sprawę zwiększenia w planie wydatków majątkowych               

o kwotę 305.000 zł na wymianę przepustu w drodze powiatowej Nr 5110 E oraz wydatkach 

bieżących na zakup usług remontowych o kwotę 264.007 zł. Czy nie wskazane byłoby 

dołączenie kosztorysu, wyceny, bo wiadomo tylko, że jest to uszkodzony przepust ze względu 

na powódź. Radni nie mają żadnych podstaw, że aż taka kwota jest potrzebna na remont.  

 

Wicestarosta poinformował, że po awarii została wykonana wstępna ekspertyza. Kosztorys 

będzie w poniedziałek, będzie opiewał właśnie na tę kwotę. Dzisiaj jest sesja i dlatego ten 

wniosek ad hoc. Droga jest już drugi tydzień zamknięta i trzeba ją jak najszybciej uruchomić. 

Są sprawdzane procedury prawne dotyczące możliwości pominięcia przetargu 

nieograniczonego. To jest droga, która łączy tereny Powiatu Łęczyckiego, często 

wykorzystywana do objazdu w kierunku Łodzi. W tej chwili objazd odbywa się drogami 

gminnymi, które nie są w zbyt dobrym stanie.  Skąd taka kwota. Wiadomo, że częściowo nie 

wymieni się przepustu, trzeba go odtworzyć w całości. Poza tym zostało podmyte 120 m 

drogi w jednym i drugim kierunku od przepustu, które także trzeba wyremontować. Może się 

okazać, że po działaniach w zamówieniach publicznych kwota ta będzie mniejsza, ale niestety 

kosztorys obliguje i kwotę z niego wynikającą należy zabezpieczyć.  

 

Radna Ilona Zinser zapytała, a co z tymi środkami w wysokości 264.007 zł. 

 

Skarbnik odpowiedział, że pieniądze zostają w drogach na wydatki bieżące związane                  

z drogami.  

 

 



 

 

 

Wicestarosta w uzupełnieniu podał, że zostały wykonane remonty cząstkowe na drogach 

powiatowych. Niestety sytuacja jest taka, że nadal na części dróg nie ma załatanych 

wszystkich dziur, ostatnie opady też wyrządziły pewne szkody. Jest możliwość rozszerzenia 

tych zadań na kwotę 180.000 zł. Ponadto dwie drogi wymagają bieżących pilnych napraw 

także po powodzi. I na te zadania zostaną przeznaczone właśnie te środki. 

 

Zdaniem radnego Tadeusza Iwaniuka „do takiej propozycji uchwały powinna być załączona 

jakaś notatka choćby naczelnika Wydziału Drogownictwa, który stwierdza, że takie i takie są 

szkody to szacunek naprawy taki i taki. Bo w tej chwili tak to praktycznie Zarząd prosi nas            

w ciemno, żebyśmy mu pół miliona dali na naprawę dróg po powodzi nie znając ani zakresu 

uszkodzeń powodziowych, ani zakresu naprawy, która będzie potrzebna. Mamy zabezpieczyć 

pół miliona, które ewentualnie jak się coś zresztkuje to jak znam życie zostanie 

zagospodarowane przez Zarząd tam, gdzie Zarząd będzie chciał. Więc mamy przyjąć                  

In blanco. Czy nie należałoby przy takim przypadku dostarczyć choćby notatki służb 

powiatowych, które zgłaszają konieczność naprawy takiej i takiej drogi, odpowiednio 

wcześniej przesłanej do radnych, żeby chociaż wydatkowo mogli to sprawdzić, bo naprawdę 

to przypomina mi głosowanie In blanco.”   

 

Wicestarosta odnosząc się do wypowiedzi przedmówcy powiedział, że mamy dwa organy         

w samorządzie powiatu i każdy na swoim etapie realizuje swoje obowiązki. W dniu 

wczorajszym odbyło się posiedzenie Zarządu, zostały przedłożone przez Wydział 

Drogownictwa, jako wyspecjalizowaną w tym zakresie jednostkę, odpowiednie wnioski 

dotyczące czy naprawy tego przepustu, czy sprawy dodatkowego łatania dziur. Wszystkie te 

materiały są jawne, publiczne, łącznie z protokołami z posiedzeń Zarządu. Sprawy te były 

przedmiotem posiedzenia Zarządu. Jest problem, trzeba znaleźć pieniądze, trzeba dokonać 

odpowiednich korekt w budżecie. Zarząd zgłasza stosowny projekt uchwały, a Rada                      

w wyniku głosowania go akceptuje bądź nie.  

 

Radny Tadeusz Iwaniuk zapytał czy „przeszło to przez Komisję Rozwoju Gospodarczego               

i Infrastruktury Przestrzennej. ” 

 

Wiceprzewodniczący Rady przypomniał, że przedmiotowy projekt uchwały Rada w dniu 

dzisiejszym wprowadziła do porządku obrad. W przerwie sesji zajmowała się nim Komisja 

Budżetowo-Finansowa wydając pozytywną opinię.  

Poza tym jak nadmienił Wicestarosta każdy radny może zapoznać się z dokumentami w danej 

sprawie. Dokumenty te są jawne i każdy może mieć do nich wgląd.  

 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  13 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    7 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVII/421/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 28 maja 2010 r. w sprawie zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 4 stycznia 2010 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego              

na rok 2010 stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Radny Wojciech Budziarski w imieniu Klubu Radnych PO poprosił o przerwę.  

 

Wiceprzewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach o godz. 12
35

. 

Wiceprzewodniczący Rady wznowił obrady o godz. 12
50

.  

 

Przewodniczący Rady przejął prowadzenie obrad. 

 



 

 

 

Ad. 9 

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami Rady 

Powiatu stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił informację. 

       

Ad. 10 

Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami stanowi załącznik nr  27 do protokołu. 

 

Starosta przedstawił informację.  

 

Ad. 11 

Starosta oświadczył, że odpowiedzi na interpelacje zostaną udzielone radnym w statutowym 

terminie. 

 

Ad. 12 

Radny Paweł Wawrzyńczak w imieniu Klubu Radnych PSL zaproponował podjęcie przez 

Radę Powiatu Zgierskiego stanowiska wyrażającego zaniepokojenie narastającym problemem 

tzw. „dopalaczy”. Odczytał pismo w tej sprawie, które stanowi załącznik nr 27  do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady oznajmił, iż projekt stanowiska będzie przedmiotem obrad kolejnej 

sesji.  

 

Radny Wojciech Budziarski oznajmił, że w związku z obecną sytuacją powodziową w Polsce 

Klub Radnych PO proponuje, aby Zarząd zorganizował zbiórkę czy to rzeczową,                        

czy pieniężną na rzecz ofiar tej powodzi. Zadeklarował, że Klub Radnych PO przekaże 800 zł 

na fundusz powodzianom. Poprosił, aby taki fundusz zorganizować.  

 

Przewodniczący Rady przekazał informację, że kolejna sesja planowana jest w dniu 2 lipca            

o godz. późniejszej niż 10-ta, czyli albo 12
00

, albo 13
00

.   

 

Ad. 13 

Osoby nie będące radnymi nie zabierały głosu.  

 

Ad. 14 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady dokonał zamknięcia             

XLVII sesji Rady Powiatu Zgierskiego o godz. 13
05

. 

 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała        


